
Hej. 

  

Hvorfor planter man ikke træer langs vejene 

vejene her i Danmark. Vejside rabatten tilhører allerede staten, så man skal ikke købe den. Træer 
langs alle veje vil til sammen vil gøre det samme som en stor skov, måske på størrelse med 
Bornholm. Her kan man gøre noget for klimaet ved at bruge det man allerede har.  
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